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Amikor azt kérdeztem tőle; Be
legbüszkébb? Azt válaszolta, arra, hogy a 
vendégei távozáskor tíz évvel fiatalabbnak
magukat. Harminc felett ilyen fodrászra vágyunk
mindannyian. Remélem, felkeltettem az önök 
érdeklődését is a veszprémi fiatalember iránt, 
két különböző irányvonalat képviselő világcégnél 
tanult és dolgozott az elmúlt években, mégis 
hazajött, mert ide tartozik, és mert hiányzott
családja. Egy percét sem sajnálja a külföldön 
eltöltött öt évnek, mert mint mondja, kint 
hozzászokott egy színvonalhoz, amiből itth
enged. Az interjúra is felkészülten jött, a 
munkájáról legfontosabbnak tartott gond
leírta egy papírra és megkért, hadd olvassa fel, 
csak utána kezdtünk el beszélgetni.  
- A munkáim nem arról szólnak, hogy 
formát, hanem arról, ahogyan vágom. Erre a 
hogyanra tettem fel a munkám értelmét. A m
„Egyediség, tudatos munka, lélek”. Erre a három 
dologra van szükség professzionális szinten. Két 

nagy világcég tanulójaként, dolgozójaként és oktatójaként nőttem fel. Már fiatalon a csúcson 
kezdtem, de mindent a saját erőmből, egyedül, a kitartásommal és a szorgalmammal értem el. 
Nyelveket kellett megtanulnom, alkalmazkodnom kellett különböző országok ku
Meg kellett felelnem az embereknek, a vendégeknek, a főnökeimnek és a kollégáimna
elfogadjanak. Az ott töltött évek megfizethetetlenek. Abból, amit Londonban tanultam, a 
rajzaimból és a jegyzeteimből egy életen át lehet építkezni. Mindenben igényes vagy
precíz. Talán éppen ezért soha nem vagyok elégedett magammal. Állandó tanuláséhségem
van. Sokat láttam, sok minden van bennem, amit nagyon nehéz tudatosan és egyenletesen
kiadni magamból. 
- Miért lett 
- A gimnáziumi éveim alatt szerettem m
a nyári szüneteket, aki a fodrászához is elvitt. Olyan volt, mintha nem is fodrászüzletbe 
léptem volna be, nem volt zsúfoltság, és a patyolat tiszta szalonban csinos lányok jöttek-
mentek. Nagyon tetszett ez a környezet és a professzionális munka. Akkor elhatároztam, 
fodrász leszek. Veszprémben végeztem a szakmunkás iskolát, ezzel párhuzamosan 
Budapesten Hajas Lászlónál voltam tanuló, Huszár Brigitta volt a mesterem. Tovább
tudásvágy, ezért beiratkoztam Londonban a Vidal Sassoon egy hónapos intenzív kurzusára. 
Amikor hazajöttem, úgy érzetem, hogy új célokat kell kitűznöm magam elé, és a kint 
tanultakra kell építkeznem. Rövidesen ismét Londonba mentem egy öt hónapos tanfoly
aminek a végén úgy engedtek haza, hogy azt mondták, másfél évbe telik, amire beérik a náluk
szerzett tudás. Saját üzletet nyitottam Veszprémben, és két órát is szántam egy-egy 
hajvágásra, a jegyzeteimből lépésről-lépésre dolgoztam, türelemmel és szorgalommal 
haladtam előre. Az akartam lenni, amire kint tanítottak. Továbbra is minden évben járt



Londonba a bemutatókra, eközben megérlelődött bennem a gondolat, hogy elmegyek egy 
másik divatközpontba, Milánóba, ahol beiratkoztam egy háromnapos Toni&Guy kurzusra.
Mindjárt az első nap, amikor látták hogyan dolgozom, szóltak, hogy a Veronában most nyíl
szalonjukba fodrászokat keresnek, lenne-e hozzá kedvem. Két hét gondolkodási időt kaptam. 
Huszonnégy éves voltam, azt gondoltam, ha most nem vágok bele, akkor később talán már 
nem lesz lehetőségem. A Vidal Sassoon-nál iskolába jártam, most már az foglalkoztatott, 
milyen lehet egy világcég belső emberének lenni.  
- A családja is támogatta az elképzeléseit? 
- Igen. Két hónapig Milánóban képeztek ki, az
két hónapot voltam Veronában. Utána Ausztriába mentem, és a Graz-i Toni&Guy szalonban 
dolgoztam négy évig, ahol az első másfél évben stylist, majd top stylist, aztán a harmadik 
évben style director voltam, és hozzám tartozott a tanulók képzése is. Tavaly jöttem vissza
külföldön eltöltött öt év alatt megpróbáltam minden lehetőséget kihasználni a 
továbbfejlődésre. Angol és német középfokú nyelvvizsgát tettem, valamint társ
olaszt. Dolgozhatnék továbbra is kint, mégis úgy érzem, itthon kell megtalálnom a helyem. 
Jelenleg a hét egyik felében Veszprémben, a másikban Budapesten dolgozom, és másodéves
főiskolai hallgató vagyok szakoktatói szakon.  
- Milyen Bene Péter vendégének lenni? 
- A professzionális kiszolgálásnál alapszab
vendég mellé ülök, hogy egy kávé vagy egy üdítő mellet megismerjük egymást. Neki is 
tudnia kell, hogy mire számíthat tőlem, és nekem is kell annyi segítség, hogy megtudjam
milyen formát szeret. Hajvágás előtt megtervezem a munkámat, vázlatot készítek a fejemb
ezáltal látom, hogy mi lesz a végeredmény. Vizesen való vágáskor adom meg a formát, amit a 
szárazon való vágáskor személyre szabok. Legszívesebben egy fésűvel és egy ollóval 
dolgozom. Nyesőm nincs, belőlem a fodrászcégek nem nagyon élnének meg, mert nek
csak a festékeiket tudják eladni. Nem használok se lakkot, se habot. Nem erőszakolom meg a 
hajat. Ha azt kérdezi a vendég, amikor elmegy tőlem, hogyan kezelje a haját, azt felelem, csak
hajtsa előre a fejét, és hajszárítóval fújja meg. Ha a frizurája beáll, amikor felegyenesedik, 
akkor a haja jól van levágva. A Vidal Sassoon a precízebb, klasszikusabb hajvágás, a 
Toni&Guy fiatalosabb, de ott is kell tudni az alapokat. Mindkét stílust megtanultam, é
alakítom ki a saját utamat, követve azt, amire kint oktattak. A szárazhajvágásban kiélhetem az 
alkotókedvemet. Fontos, hogy a különböző finomítási és egyénre szabási technikákat el 
tudjam vonatkoztatni egymástól, mert mindegyiknek megvan a külön funkciója. Minden 
alaphajvágások ismeretére épül. Ezek keverékéből születnek a kreatív hajvágások. Egy 
levágott haj olyan, mint egy kotta, olvasni lehet belőle. Meg lehet határozni, hogy milye
elemekből, hogyan épült fel a frizura. Úgy érzem, akkor vagyok jó fodrász, ha elfogadom, 
amit a vendégem kér, és mégis hozzá tudom tenni azt, amit szeretnék.  
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